
   

 
Verksamhetsberättelse Ban- och anläggningskommittén 2022 

 

Under 2022 hade vi flera par som hjälpte till att klippa gräset runt Kilastugan 

efter ett schema som styrelsen lagt. Det fungerade bra.  

 

Gräs- och busk-klippning har gjorts vid behov runt elljusbanan under året och 

det har fungerat bra.  

 

Samtliga terrängspår, dvs 5, 10 och 15 km, har det gjorts stora insatser på även 

under detta år. Tidigt i våras fick vi hjälp av Naturvårdslaget att grusa upp och 

dränera långa sträckor, framförallt mellan Bergsjövägen och elljusbanan. Sedan 

har det gjorts löpande insatser med rensågning av nedblåsta träd, slyröjning och 

framförallt gräsröjning. Vi har sett över uppmärkningen av samtliga spår och 

även förbättrat där det har behövts.  

 

Under året har vi fått mycket positiv respons över våra fina banor, framförallt 

från folk som kommer hit från andra ställen och använder dem. Detta gör mödan 

värd! Vi hoppas att det ska fortsätta så även i framtiden.  
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